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CONCEPT-VERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING D.D. 5 APRIL 2007 

VAN DE COMMISSIE SAMENLEVING 

 

 

Aanwezig de leden en plaatsvervangende leden: 

De heren Azannay (GroenLinks), Elbers (SP), Hagen (VVD), Schouten (Partij Spaarnestad), 

Visser (CDA) en de dames De Jong (GroenLinks), Keesstra-Tiggelman (CDA), Kropman 

(PvdA), Van Limbeek (Axielijst), Lodeweegs (PvdA), Özogul (SP) en Van Zetten (D66)  

 

Mede aanwezig: de dames Van der Molen (wethouder) en Taets van Amerongen-Ingram 

(secretaris) en de heren Hiltemann (voorzitter), Divendal (wethouder) en enkele ambtenaren 

 

Afwezig: de heren Vreugdenhil (CU-SGP), van den Beld (VVD), Roos (SP) en Bawits (OP) 

Verslag: Pieter van den Hout (Notuleerservice Nederland) 

 

 

 

1. Opening en mededelingen voorzitter 

 

De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering van de commissie Samenleving en heet 

iedereen van harte welkom. Hij merkt op dat de heren Vreugdenhil, Van den Beld en Roos 

zich voor de vergadering hebben afgemeld. 

De voorzitter en wethouder Van der Molen melden dat stukken over Radius die kort 

geleden onder embargo aan de commissieleden zijn toegestuurd voorlopig geheim blijven. 

 

2. Spreektijd voor belangstellenden (over niet op de agenda staande onderwerpen) 

 

Er hebben zich twee sprekers gemeld, de heer Kallenbach en de heer Herben. 

 

De heer Kallenbach, werknemer van Radius en kaderlid van de FNV, vraagt de raad of deze 

zijn morele verantwoordelijkheid wil nemen voor de werknemers van Radius. Deze hebben 

recht op goede arbeidsomstandigheden. Hiervan is in de huidige omstandigheden geen sprake. 

Hij vraagt zich af wat er gaat gebeuren met het Haarlemse welzijnswerk. Hij wil dat er vanuit 

de politiek alles aan wordt gedaan om het tij te keren. 

 

De heer Herben, adviseur van ontwikkelaars, aannemers en ondernemers, meldt dat hij altijd 

heeft geadviseerd om in welzijnsactiviteiten te investeren. Hij heeft de gemeente huisvesting 

aangeboden voor sociale activiteiten. Het ging daarbij om een oppervlakte van ruim 400 m². 

Hij heeft deze ruimte aan de gemeente gegund in verband met de financiële situatie van 

Radius. De wijkraad was het hiermee eens. Nu stuit hij echter op de verticale hiërarchie van 

lage, gemiddelde en hoge ambtenaren. Hij benadrukt dat het van belang is dat de gemeente 

rekening houdt met het aanbod van marktpartijen. 

 

3. Vaststellen agenda 

De vergadering wijzigt de agenda op één punt: Aanvankelijk zou de stand van zaken bij 

Radius in een besloten vergadering worden besproken. Dit zal nu tijdens de openbare 

vergadering gebeuren als agendapunt 7, onder vernummering van de daaropvolgende 

agendapunten. 

 

4. Concept-verslag van de commissie Samenleving d.d. 22 maart 2007 
 

De vergadering stelt het verslag van de commissievergadering van 22 maart jl. zonder op- of 

aanmerkingen vast.  
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5. Inventarisatie rondvraag en mededelingen voor leden en collegeleden 
 

De heer Visser meldt dat hij een vraag heeft voor wethouder Van der Molen. 

 

6. Uitvoeringsplan Strategisch Huisvestingsplan Onderwijs 2007-2010 

Voor dit agendapunt heeft zich een inspreekster gemeld, mevrouw Van Bruggen. Zij is lid 

van de werkgroep Schouwtjeslaan/Uit den Boschstraat en van de werkgroep Van Breemen. 

Spreekster wijst op de gevaarlijke verkeerssituatie in de Schouwtjeslaan en de omgeving 

daarvan. De Schouwtjeslaan is een drukke oost-westverbinding, waar ook grote aantallen 

fietsers doorheen rijden. Daaronder zijn ook veel leerlingen van de scholen in die buurt. Zij 

wijst op de wettelijke zorgplicht van de school om de veiligheid te waarborgen. 

 

Na deze bijdrage geeft de voorzitter de commissieleden de gelegenheid om in eerste termijn 

vragen te stellen aan de wethouder over de nota. 

 

Mevrouw Lodeweegs vindt het een goed plan. Alles is erin opgenomen, met uitzondering van 

de buitenschoolse opvang. Alle scholen moeten de buitenschoolse opvang opstarten. Zij 

vraagt in hoeverre dit toch in de plannen is meegenomen. Voorts wijst zij erop dat er vier 

lokalen voor bewegingsonderwijs in de plannen zijn meegenomen. Zij wil weten welke 

lokalen dit zijn. Over de risicoparagraaf in het raadsstuk vraagt zij of er schoolbesturen zijn 

die daaraan willen meewerken. Zij suggereert dat er misschien iets in de nota moet worden 

opgenomen over de tijdelijke huisvesting van scholen. Spreekster wijst erop dat er nog geen 

plannen zijn voor het terrein van de Dreefschool. Zij is benieuwd naar de alternatieven voor 

deze school. Over de praktijkschool Oosterhout merkt zij op dat de PvdA eraan hecht dat deze 

school wel blijft bestaan. Het type onderwijs dat aan deze school wordt gegeven, moet 

gewaarborgd blijven in Haarlem. 

 

De heer Elbers vindt dat het stuk een goed overzicht geeft van onder meer de huisvesting en 

de financiering. Het is voor het eerst dat er een integraal plan voor de jeugd is geschreven, 

waarin zowel een plan van aanpak en een financieringsplan zijn verwerkt. Hij vindt echter dat 

de gelden voor onderwijsvoorzieningen in Den Haag zouden moeten worden gehaald. Er 

wordt zo een grote aanslag gedaan op de middelen van de stad. Spreker vindt verder dat een 

deel van het coalitieprogramma in de nota is verwerkt, maar een deel ook niet. Bij de 

voorgestelde investeringen ziet hij een overschot van 3 miljoen euro. De heer Elbers wijst in 

het bijzonder op de situatie bij de Daaf Gelukschool en de School voor Praktische Vorming. 

Van de situatie bij deze laatste school laat hij foto's zien aan de commissieleden. Tot slot 

meldt hij dat het goed zou zijn geweest als er was ingesproken door vertegenwoordigers van 

de scholen. Hij is er voorstander van dat vertegenwoordigers van de individuele scholen van 

zich laten horen, ook in de huidige situatie, waarbij scholen vaak ressorteren onder 

overkoepelende schoolbesturen. 

 

De heer Hagen is blij met het meerjarenhuisvestingsplan voor scholen. Het is een strategisch 

plan geworden, waarvan hij zich afvraagt of het nog steeds integraal is. De waarde van het 

stuk is zijns inziens dat de gemeente door betere planning voor minder verrassingen zal 

komen te staan. Hij vraagt wat de bandbreedte van het risico is dat overblijft. Voorts wil hij 

weten wat er niet in het plan staat: er wordt wel erg veel geld gereserveerd voor achterstallig 

onderhoud, waarvan niet duidelijk is waar het vandaan moet komen. Spreker vraagt of ernaar 

wordt gestreefd om het onderhoudsbudget naar een bepaald normniveau te brengen. De 

discussie over locaties kan op een later tijdstip. 

 

Mevrouw De Jong complimenteert het college voor het uitgebreide, goed leesbare stuk. Zij 

gaat ervan uit dat daarin de juiste prioriteiten zijn gelegd. Zij merkt op dat de wijk rond de Uit 

den Boschstraat wel erg overbedeeld is met scholen, wat de nodige verkeersoverlast met zich 

meebrengt. Met het vaststellen van het Strategisch Huisvestingsplan zou deze situatie niet 

meteen al moeten worden ingevuld. Over de Gunninghschool meldt spreekster dat zij het 
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liefst ziet dat deze school op de huidige plek gevestigd blijft. Zij vraagt de aandacht van het 

college voor de buitenschoolse opvang. Er moet worden bezien of deze opvang een plek kan 

krijgen binnen de scholen. 

 

Volgens de heer Visser is met deze nota een 'kunststukje' geleverd. In feite vormt de raad het 

grootste gevaar voor het plan. Het in de nota weergegeven resultaat is uiterst afgewogen. Het 

CDA is daarom huiverig om met een lijst met kritiekpunten te komen. Er spreekt financieel 

optimisme uit het stuk. Alles wordt gefinancierd uit de normbedragen en overblijvende gelden 

zouden naar het egalisatiefonds gaan. Dat is volgens de heer Visser de verrassing van het 

stuk. Als er gelden overblijven, zouden die toevloeien naar de algemene middelen. Daarbij zet 

hij een kanttekening. Hij vraagt hoe dit is kortgesloten in het bestuurlijk overleg. Het CDA 

gaat ervan uit dat de investeringen in het onderwijs nuttig en adequaat zijn. 

 

Mevrouw Van Zetten vindt het een goede, verhelderende nota. Zij mist echter een evaluatie 

van de doordecentralisatie van de overheidsgelden. Het gaat om een grote investering en zij 

heeft daarom zorgen over de financiën. Spreekster suggereert om de nota in de commissie 

Bestuur op de financiën te controleren. 

 

De heer Hagen wijst mevrouw Van Zetten op afspraken die zijn gemaakt om ook de 

financiële aangelegenheden in de vakcommissies te bespreken. 

 

De heer Schouten meldt dat hij het een goed stuk vindt. 

 

De voorzitter geeft het woord aan de wethouder voor een reactie. 

 

Wethouder Divendal wijst erop dat de nota een voorgeschiedenis heeft. De schoolbesturen 

kunnen zich in de inhoud ervan vinden. Hij vindt dit een goede zaak. Voorheen werd er niet 

gekeken naar een gemeenschappelijk belang. Nu ligt er een nieuwe basis voor de toekomst. In 

het verleden was ook sprake van een strategisch huisvestingsplan, maar dit was altijd 

integraal bedoeld. Een risico van het plan is onder meer dat men in Haarlem niet uitgaat van 

een nulsituatie: het inbouwen van goede onderwijsvoorzieningen is erg ingewikkeld. 

Peuterspeelzaalvoorzieningen in een school vormen onderdeel van het programma van een 

school. Het college vindt dat de schoolgebouwen verschillende functies moeten hebben. Het 

vindt dat er scholen moeten zijn op wijkniveau. Om die reden heeft het college ervoor 

gekozen om de dislocatie te handhaven. Over de financiering meldt de wethouder dat alle 

investeringen in de toekomst vanuit een investeringsprogramma moeten worden gedaan. Dat 

geeft ruimte. Er moet worden gestreefd naar een afschrijvingstermijn van veertig jaar. De 

investeringslasten moeten bij de gemeente liggen, de onderhoudslasten bij de scholen. De 

onderhoudslasten maken geen deel uit van het programma. Bij wet is geregeld dat de kosten 

voor onderhoud bij de scholen liggen. Belangrijk is dat de scholen op basis van een 

meerjarenonderhoudsplan hun gelden inzetten. De School voor Praktische Vorming is 

volgens de wethouder geen onderdeel van de VMBO-scholen. De wethouder hoopt dat de 

leerlingen aan deze school het VMBO-niveau zullen halen. De leerlingen in het laagste 

onderwijs zitten vaak op de slechtste locaties. De wethouder vindt het van belang dat 

leerlingen van die scholen gebruik kunnen maken van goede faciliteiten. Dit kan vaak niet, 

omdat de locaties hiervoor te klein zijn. Tot slot wijst de wethouder erop dat het ruimtegebrek 

op scholen in het centrum en in Zuidwest groot is. Daar wordt gekeken naar mogelijkheden 

om meer ruimte te creëren. Opvallend is dat veel leerlingen van deze scholen uit de wijk zelf 

komen. 

 

Op een vraag in tweede termijn antwoordt de wethouder dat de gemeente Haarlem 

bovengemiddeld gebruik maakt van impulsgelden voor specifieke zaken van de rijksoverheid. 

 

De commissie besluit dat het stuk als bespreekstuk aan de raadsvergadering van 12 april 

aanstaande zal worden voorgelegd.  
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Mevrouw Van Zetten en de heer Elbers willen dat het stuk op het punt van de financiën ook 

in de commissie Bestuur wordt besproken. De voorzitter suggereert dat dit overleg kan 

plaatsvinden in een gezamenlijke vergadering van de commissie Samenleving en de 

commissie Bestuur. Het voorstel krijgt echter onvoldoende steun van de commissie. 

 

7. Stand van zaken overdracht organisatie-onderdelen Radius 

 

Wethouder Van der Molen meldt dat er een gesprek heeft plaatsgehad met de Raad van 

Toezicht en de directeur van Radius. Het gesprek ging over de vraag of surséance van 

betaling moet worden aangevraagd voor Radius, of dat een ander besluit moet worden 

genomen om uit de slechte financiële situatie te komen. De ochtend volgend op het overleg 

hebben de directie en de Raad van Toezicht van Radius het besluit genomen om surséance 

van betaling aan te vragen. Zij hebben hiertoe besloten, omdat de schulden van Radius te 

hoog zijn. De wethouder geeft aan dat zij niet ontevreden is over dit besluit. De periode dat 

Radius in surseance van betaling verkeert, kan worden gebruikt om de eerder geformuleerde 

intentieverklaring uit te voeren. Het uitgangspunt is nu dat onderdelen van het werk worden 

overgezet naar andere organisaties, inclusief het personeel dat daarbij is betrokken. Zolang 

Radius in surséance van betaling verkeert, blijft de gemeente deze organisatie bevoorschotten. 

 

De voorzitter stelt de commissie in de gelegenheid om vragen te stellen aan de wethouder. 

 

Mevrouw Lodeweegs geeft aan dat zij tevreden is met de helderheid die er nu is. Zij vraagt of 

nu het gevaar dreigt dat de gemeente voor wachtgeldproblemen komt te staan. 

 

Mevrouw De Jong vraagt om een overzicht van de werkzaamheden die, om welke reden dan 

ook, niet meer worden uitgevoerd door Radius. 

 

De heer Hagen benadrukt dat het de VVD in de eerste plaats gaat om continuïteit van het 

welzijnswerk in Haarlem. Het welzijnswerk staat voorop, het personeel dat het werk moet 

uitvoeren komt op de tweede plaats. Uiteraard is het personeel wel van belang als de 

gemeente daarvoor verantwoordelijk is. Over het besluit om over te gaan tot surseance van 

betaling, merkt de heer Hagen op dat hiertoe kennelijk de noodzaak bestaat. De VVD pleit 

voor terughoudendheid en wil het college de speelruimte geven die het nodig heeft. 

 

De heer Visser herinnert eraan dat door de raad een mandaat is afgegeven aan de wethouder 

om in deze zaak op te treden zoals het haar goeddunkt. Er moet echter wel een moment 

komen waarop de wethouder verantwoording aflegt over haar handelen in deze kwestie. 

 

De heer Elbers sluit zich hierbij aan. Hij benadrukt dat het welzijnswerk doorgang moet 

vinden. Hij heeft zorgen over mensen met ID-banen bij Radius. Die dreigen nu tussen wal en 

schip te vallen. 

 

Wethouder Van der Molen beaamt dat het welzijnswerk van belang is. Zij kan dit echter niet 

los zien van de mensen die het uitvoeren. De inzet van het college is om iedereen aan het 

werk te houden, ook de mensen die tussen wal en schip dreigen te vallen, zodat geen beroep 

hoeft te worden gedaan op een wachtgeldregeling. De betaling van de salarissen gaat 

momenteel door. De wethouder zegt toe dat als er personeel tussen wal en schip valt, zij zal 

terugkomen bij de commissie. Zij wil politieke verantwoording afleggen voor haar handelen 

in deze kwestie. Zij moet nog bezien hoe dat zal gebeuren. Voorts zal de wethouder nagaan of 

het door mevrouw De Jong gevraagde overzicht kan worden verstrekt, waarbij zij de 

kanttekening maakt dat nu andere prioriteiten gelden. 

 

Mevrouw De Jong vraagt hoe het staat met de overdracht van de aanbieders in het licht van 

de Wmo: wordt er een limiet gesteld aan de aanbieders? 
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Wethouder Van der Molen wil hierop nu niet ingaan. De onderhandelingen hierover moeten 

nog starten. 

 

8. Strategisch bedrijfsplan en jaarplan 2007 van de afdeling Sociale Zaken en 

Werkgelegenheid  

 

Mevrouw Kropman complimenteert het college met de nota. Het stuk voorziet in een 

congruente beweging. Zij vindt het een goede zaak dat maatwerk voorop staat. Voorts vindt 

zij de steun vanuit de organisatie voor de medewerkers van groot belang. Zij zet vraagtekens 

bij de doelstelling dat de dienstverlening snel, duidelijk en zakelijk moet zijn. Dit lukt niet 

altijd en het is nog maar de vraag of het nu wel lukt. Het is goed dat prioriteit wordt gelegd bij 

de schuldhulpverlening. Overigens wijst zij erop dat het doel niet belangrijker mag worden 

dan de klant. Zij vraagt hoe ver de gemeente is met de formulierenbrigade in het kader van 

het BAC. 

 

De heer Azannay heeft zorgen over de wachtlijst bij de schuldhulpverlening. Naarmate 

klanten langer moeten wachten worden hun schulden hoger. Hij vindt het met name van 

belang dat wordt gekeken naar hoe de jeugd uit de schuldenproblematiek kan worden 

gehaald. Hij vraagt wat het doel is van stageplekken: is het doel om mensen uit de bijstand te 

halen of zijn deze er in het kader van een opleiding? Tot slot vraagt hij of er in Haarlem vaak 

sprake is van agressie aan de balie. 

 

Volgens de heer Hagen is de nota vlees noch vis. Hij zou de nota geen bedrijfsplan willen 

noemen, maar deze willen vaststellen als beleidsvisie op dit terrein van het college. 

 

Mevrouw Van Zetten vraagt of de afdeling er wel op is berekend dat de vraag naar 

schuldhulpverlening met 25% per jaar stijgt. 

 

Mevrouw Keesstra vindt dat de eerder benoemde problemen goed tot uitdrukking komen in 

de nota. Zij ziet problemen bij de communicatie: cliënten krijgen iedere keer dat ze bellen een 

andere medewerker aan de lijn. Zij zou het een goede zaak vinden als de medewerkers 

kunnen zien wat het resultaat van hun werk is. Zij vindt het goed dat de doelstellingen 

concreet worden genoemd in de nota. Zij hoopt dat het aantal bezwaarschriften zal 

teruglopen. Zij denkt dat de nazorg van cliënten in de schuldhulpverlening van groot belang 

is. De moeilijkheid is namelijk dat aan deze cliënten een andere leefstijl moet worden 

bijgebracht. 

 

Mevrouw Van Limbeek wijst op tegenstrijdigheden in de nota: Enerzijds wil de nota respect 

voor de klant, anderzijds worden alle klanten naar betaald werk geleid. Dat is echter niet voor 

iedereen weggelegd. Bepaalde mensen komen niet verder dan vrijwilligerswerk of een andere 

nuttige dagbesteding. Spreekster vindt huisbezoek een heftig middel, in verband met de 

privacy van cliënten. Er komen veranderingen in de organisatie, maar mevrouw Van Limbeek 

vraagt zich af of van iedere medewerker kan worden verwacht dat deze zich aanpast aan de 

veranderingen. Zij vindt het belangrijk dat iedere klant wordt gewezen op zijn of haar rechten 

en plichten. Spreekster vraagt zich af of de op pagina 13 van de nota genoemde doelstellingen 

wel haalbaar zijn. Zij vraagt waarop deze doelen zijn gebaseerd. Zij vraagt zich af of het 

realistisch is dat een case-manager twee uur per maand per klant besteedt. 

 

Mevrouw Özogul suggereert dat het goed kan zijn als bepaalde doelgroepen actief van 

informatie worden voorzien over hun eventuele rechten op bijzondere bijstand. 

 

De heer Schouten wijst erop dat ook vrijwilligerswerk een doel kan zijn. 
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Wethouder Van der Molen geeft aan dat de nota die de commissie bespreekt, een kadernota 

is. De raadsleden hebben al een aantal nota's gehad en zij krijgen nog een aantal nota's. Deze 

nota geeft het kader, de visie waarlangs het college werkt. In Haarlem is de uitstroom uit de 

bijstand 11%, landelijk is dat 8%. Haarlem doet het dus beter dan gemiddeld. Bij het 

formuleren van doelen voor de klanten staat maatwerk voorop. Betaald werk is de richting. 

De wethouder realiseert zich dat een bepaalde groep daarvoor niet in aanmerking komt, maar 

de inzet blijft om mensen in de richting van betaald werk te bewegen. De waarde van de klant 

is belangrijk, maar mensen hebben soms een zetje nodig. Voor de ontwikkeling van mensen is 

betaald werk vaak het beste. Zij vindt dat zij de lat in haar ambitieniveau best hoog mag 

leggen. De wethouder meldt dat wordt gestreefd naar korte doorlooptijden na de aanvraag van 

een uitkering. Klanten moeten in principe een maand na de aanvraag een uitkering kunnen 

krijgen. Het werken met maandbriefjes vindt zij klantvriendelijk. De wethouder vindt de klant 

belangrijk, maar wel met een bepaald doel. Dat is het maatwerk dat zij wil leveren. Er is extra 

budget gekomen voor de schuldhulpverlening. Daardoor worden de wachtlijsten korter. Het 

college streeft naar duurzame uitstroom uit de bijstand. Daarover komen nog deelnota's. Er 

komt een medewerker die de contacten met het bedrijfsleven zal onderhouden. Men kan nooit 

voorkomen dat er externe medewerkers worden ingezet bij de afdeling Sociale Zaken en 

Werkgelegenheid. Daardoor is het nooit zeker dat een klant iedere keer met dezelfde 

ambtenaar te maken krijgt. Over vermindering van het aantal bezwaarschriften kan de 

wethouder geen belofte doen. Voor moeilijke klanten is er speciale begeleiding. Het college 

pakt het niet gebruiken van voorzieningen in het kader van de bijzonder bijstand aan. 

 

De ambtenaar geeft uitleg over de veranderingen in de werkprocessen. Er zijn medewerkers 

die de veranderingen goed aankunnen en medewerkers die daar meer moeite mee hebben. 

Steekproefsgewijs wordt het werk van de medewerkers gecontroleerd. Interne 

besluitvormingsprocessen zijn tot in detail vastgelegd. Agressie aan de balie is ook in 

Haarlem een probleem. Haarlem beschikt over een interventieteam dat kan ingrijpen. Zware 

agressie komt overigens zelden voor. 

 

Wethouder Van der Molen voegt hieraan toe dat er onderscheid wordt gemaakt in soorten 

agressie: handelingen die voortkomen uit frustratie en echte agressie. 

 

De heer Hagen vindt dat als een klant over bepaalde grenzen heen gaat, deze klant moet 

worden aangeklaagd en dat de medewerker juridische bijstand behoort te krijgen. 

 

Mevrouw Van Limbeek vraagt of het doel van het beleid klantgericht is of arbeidsgericht. 

 

Wethouder Van der Molen antwoordt dat het college zich beide ten doel stelt. Zij biedt de 

commissieleden aan om hen door de afdeling Sociale Zaken en Werkgelegenheid te leiden. 

 

De heer Hagen wil graag dat de commissie met een mening komt of het stuk door de raad 

moet worden vastgesteld. 

 

Volgens de heer Visser moet een kadernota door de raad worden vastgesteld. 

 

Wethouder Van der Molen meldt dat het gaat om de uitvoering en het bedrijfsplan betreft 

waarin kaders voor de uitvoering worden vastgesteld. 

 

9. Prestatieplan SportSupport 2007 

 

Mevrouw Kropman wijst erop dat de ouderen- en jeugdsportpas deels wordt gefinancierd uit 

incidenteel geld. Zij wil graag meer zekerheid voor dit soort voorzieningen. Voorts wil zij 

graag bepaalde voorzieningen handhaven, met name wijst zij op voorzieningen voor 

psychiatrisch patiënten. Van de gelden van SportSupport is 25% niet afkomstig van de 
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gemeente. Spreekster suggereert dat SportSupport hierin misschien zou moeten worden 

ondersteund. 

 

Wethouder Divendal wijst op de eigen verantwoordelijkheid van SportSupport. De gemeente 

sluit een prestatiecontract. De middelen zijn beperkt. SportSupport bundelt die middelen, 

bijvoorbeeld de jongeren- en ouderensportpas. De overhead is zo beschikbaar voor een breder 

scala van uitvoerende activiteiten. Ieder jaar opnieuw moet worden bezien wat de 

mogelijkheden zijn. 

 

De ambtenaar wijst op de samenwerking met de GGD voor psychiatrisch patiënten. Er wordt 

voortdurend gekeken naar meerdere partners. Ook wordt continu gekeken naar projecten en 

de mogelijkheden om die financieel te ondersteunen.  

 

De heer Hagen vraagt of het bedrag dat SportSupport heeft gekregen ook het bedrag is dat het 

heeft gevraagd.  

 

Wethouder Divendal antwoordt dat SportSupport iets minder heeft gekregen dan het heeft 

gevraagd. 

 

10. Rondvraag 

 

De heer Visser meldt dat hij zijn vraag voor wethouder Van der Molen ook een andere keer 

kan stellen. 

 

11. Agenda komende commissievergaderingen 

 

De voorzitter meldt dat de verantwoording van de stand van zaken rondom het onderwerp 

Verslavingszorg door de begeleidingsgroep via e-mail aan de commissieleden zal worden 

gezonden. 

 

De heer Hagen geeft aan dat de VVD de startnotitie Modernisering Wet sociale 

werkvoorziening in de commissie wil bespreken.  

 

De voorzitter meldt dat er ook een stuk over het Pim Mulierstadion op de agenda zal komen. 

 

12. Sluiting vergadering 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 23.15 uur. 


